
 
 

Postpensjonistene i Haugesundsregionen 

 

ÅRSMELDING 2021 

Årsmøtet ble avholdt 15. april 2021, og følgende ble valgt: 

 

Avdelingens styre: 

Leder:      Øyvind Hegglund        2 år 

Nestleder/sekretær:  Irene Myklebust        Ikke på valg  

Kasserer:      Liv Hervik        2 år 

Styremedlem:    Grete M Larsen      1 år  

Varamedlemmer:        1. Asbjørn Nilsen       1 år  

       2. Edel M Hagen          Ikke på valg  

       3. Rigmor G Berg        2 år 

 
Turkomite:   

 
 
Irene Myklebust    

    
  
 2 år  

       Annik Voll        Ikke på valg  

 
Kaffekomite: 

  
Berit Holme 

    
 
Ikke på valg 

  Birgit Sørhus     Ikke på valg 

  Reidun Eilerås      Ikke på valg 

  Gerd Fotland      Ikke på valg 

  Kjell Jakobsen       2 år 

  Audun Osvåg                   2 år 

        Eli og Helge Rolf Naley (reserver)                       2 år  

 
Revisor:    

  
 

 
John Ingolf Sortland                               Ikke på valg 

        Helge Rolf Naley                                 2 år  

Vararevisor:     Kjell Saltveit                                2 år  

 



 
 

 

Valgkomite:   Lars Stråtveit         2 år  

Kjell Saltveit     Ikke på valg 

Vara valgkomite:   Randi Skimmeland    Ikke på valg 

 

 

Medlemstall 

Vi gikk inn i 2021 med 200 medlemmer. I løpet av året har 2 medlemmer gått bort og 

4 har meldt seg ut. Pr 31.12.2021 har foreningen 194 medlemmer. 

 

Møter  

15.04.2021 Årsmøte. Avdelingen innkalte til digitalt årsmøte med svarskjema innen 9. 

april 2021. 9 medlemmer som besto av «styret på 4 medlemmer, 3 

varamedlemmer og 2 til å underskrive protokollen» var til stede på 

årsmøteavvikling i Norsk Folkehjelp sitt lokale i Karmsundsgaten.  

 

Følgende medlemstreff ble avlyst grunnet korona pandemien: 11.mars, 06.mai, 

10.juni og 09.september 2021.  

 

07.10.2021 Medlemsmøte der 39 medlemmer var til stede. Første møte siden 

pandemien startet og det var en fin opplevelse. Turid Iversen som er 

Klinisk ernæringsfysiolog holdt foredrag om «du er hva du spiser» 

 

20.10.2021 Medlemstur med buss til Haaheim Gaard. 54 medlemmer var med på 

turen. Vi fikk servert er flott meny, lammeskank med sjokoladepudding 

til dessert. Det ble en fin og opplevelsesrik tur. 

 

11.11.2021 Medlemsmøte. 32 medlemmer var til stede. Agnar Bruntveit, som er vår 

representant i Eldrerådet i Haugesund kommune, informerte oss om 

Eldrerådet og saker de hadde hatt oppe i rådet. 

  

15.12.2021 Julemøte ble avlyst på grunn av oppblomstring av korona pandemien. 



 
 

 *Det har vært avholdt 6 styremøter i løpet av året. Mye har dreid seg om korona. 

 

*Det ble arrangert en lederkonferanse sentralt 05.-06.10.2021 der Irene og Øyvind 

deltok. 

 

*Det har vært arrangert 1 landstyremøte 24.11.2021 der Irene, som er medlem av 

 Landstyre, deltok. 

 

Annet 

Det er også gjort forsøk på å møtes for å gå turer sammen i grupper. Vi håper på den 

måten kan få medlemmer ut på tur og samtidig møtes for en prat. 

 

Turer 

Vi har 2 turer som ligger på vent:  
*Kortturen skulle gått til Sørfylke og  
*Utenlandsturen skulle gått Praha – Wien – Krakow.     
Vi håper at korona pandemien bedrer seg slik at vi kan arrangere kortturen til våren. 

*Vi fikk heldigvis arrangert dagsturen til Haaheim Gaard etter tredje forsøk. 

 

Økonomi 

Avdelingen har fortsatt god økonomi. Stor takk til medlemmer som støtter opp med 

kontingent og åresalg (på de to medlemstreff vi fikk avviklet).  

Vi fikk også støtte fra Postpensjonistenes Landsforbund som inkludert koronatilskudd 

kom på kr. 23 380.-  

Fagforbundet avd Vestlandet støttet oss med kr. 21 300.-. 

Pr 31.12.2021 støttet 31 bidragsytere oss gjennom Grasrotandelen til Norsk Tipping, 

og disse ga oss en inntekt på kr. 11 126,50. Her er det god plass for andre til å henge 

seg på  

Styret takker alle som støtter oss. 

 



 
 

Sluttord 

Vi har lagt bak oss et år med lite aktivitet på grunn av korona pandemien. Mange 

planlagte arrangementer har blitt avlyst, men vi har ikke hatt noe valg. Vi er en sårbar 

gruppe og selv om de fleste av oss er fullvaksinerte nå, må vi huske at vi er i 

risikogruppen. Det som har opptatt oss har vært og fremdeles er:  

Hold avstand, vask heldene og å ha kontroll på antall personer pr samling.   

 

Styret vil også takke alle som gjør en innsats for å holde foreningen i gang.  

 

Vi ønsker alle medlemmer og gode hjelpere et godt nyttår. 

 

Styret 

 

 

 

 

_____________________________   ________________________________ 

Øyvind M. Hegglund     Irene Myklebust   

Leder       Nestleder/Sekretær 

 

 

_____________________________   ________________________________ 

Liv D. Hervik      Grete M. Larsen 

Kasserer      Styremedlem 


